
گروه اقتصاد: رئیس کمیسیون اقتصادی 
مجلس در واکنش به تصویب لایحۀ ادغام 
وزارت  در  ملی مس  بازنشستگی  صندوق 
رفاه و حاشیه های ایجاد شده، گفت: »حتی 
صندوق  الحاق  مصوبۀ  وزیران  هیات  اگر 
مس به وزارت رفاه را مصوب کند، مجلس 
ملغی  را  آن  حقوقی  راهکارهای  طریق  از 
مصوبه  این  است  بعید  البته  کرد،  خواهد 
با  پورابراهیمی  محمدرضا  شود«.  تصویب 
صندوق  بازنشستگان  تجمعات  به  اشاره 
به  اعتراض  در  اخیر  هفته های  در  مس 
واگذاری صندوق بازنشستگی این شرکت، 
افزود: »درخصوص موضوع تغییر اساس نامۀ 
از  موضوع  این  اینکه  به  توجه  با  صندوق 
در  به شکلی  قبل  تا 20 سال  تقریبا 15 
این  شاهد  ما  اما  گرفته  قرار  کار  دستور 
به  آن  بحث  مدت ها  از  بعد  که  هستیم 
می شود.  مطرح  جدی  شکل  به  و  یکباره 
برای ما هم مشخص  به دلایلی که  امروز 
کار،  وزارت  ورود  دلیل،  چه  به  نیست 
تعاون و رفاه اجتماعی به تغییر اساس نامۀ 
با جدیت  بازنشستگی مس، دارد  صندوق 

رقم می خورد و حالا به اوج خودش رسیده 
و آقایان در وزارتخانه به دنبال این هستند 

که این موضوع عملیاتی شود«.
و  کرمان  نماینده  ایلنا،  گزارش  به    
راور بیان کرد: »از نظر ما این موضوع که 
وزارتخانه در حال پیگیری آن است دارای 
وجاهت قانونی نیست. صندوق بازنشستگی 
مس از سال هشتاد و چهار، هشتاد و پنج 
که سهامش در بورس عرضه شد، به عنوان 
شرکتی غیردولتی محسوب می شد که از 
قوانین  شمول  و  محاسبات  دیوان  شمول 
شده  خارج  دولتی  شرکت های  مقررات  و 
میان شرکت های دولتی  نام شرکت در  و 
ملی  شرکت  سهام  اینکه  جالب تر  نیست؛ 
عدالت  سهام  از  درصد  چهل  حدود  مس 
بوده که واگذار شده و نزدیک به 42درصد 
به صورت غیرمستقیم مالکیت شرکت را در 

اختیار گرفتند«.
وی تاکید کرد: »علاوه بر بخشی از آن 
که در حوزۀ بازار سرمایه بوده و به صورت 
سهام  طریق  از  خریدند،  مردم  مستقیم 
به صورت  42درصد  حدود  هم  عدالت 

مستقیم و نزدیک به 58درصد غیرمستقیم 
جمعیت  که  هستند  شرکت  این  سهامدار 
به  توجه  با  می شود.  نفر  میلیون ها  معادل 
موضوعی  اساسا  ما  نظر  از  وضعیت  این 
صندوق  اساس نامۀ  تغییر  عنوان  تحت 
قانون  ماده 17  بازنشستگی مس مشمول 
که  تصمیمی  و  نمی شود  اجتماعی  تامین 
در دولت قبل هم اتخاذ شده، برای اینکه 
و  بدهد  قرار  دولت  جزو  را  مجموعه  این 
الان با جدیت به نظر می رسد دولت مشتاق 
است که آن را پیگیری کند، از نظر ما فاقد 
وجاهت قانونی است و این را بارها گفته ایم«. 
افزود:  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
»نکتۀ دوم این که دولت فرایندی را دنبال 
می کرد که این موضوع را بعد از اینکه در 
شورای عالی تصویب شود، پیگیری کند، و 
اخیرا در کمیته تخصصی دولت هم تایید 
شده که این مراحل طی شود. فارغ از اینکه 
در این کمیته اشکالات اساسی وجود دارد 
و مراحل بعدی را هم اعلام خواهیم کرد، 
معتقدیم دولت مسیر اشتباهی را برای این 

موضوع دنبال می کند«.

گروه جامعه: شهردار کرمان در مراسم 
ارگ  میدان  بهسازی  پروژۀ  از  بهره برداری 
گفت: »تلاش می کنیم محور گلبازخان که 
یکی از معابر مهم شهر است، از شکل فعلی 
استان،  با کمک میراث فرهنگی  و  دربیاید 

میدان به این محور متصل شود«.
همچنین  شعرباف تبریزی  سعید 
میدان  بهسازی  قرارداد  »اگر  کرد:  اظهار 
و  دقت  با  پروژه  این  اولیه  طراحی های  و 
شده  اجرا  و  دیده  بیشتری  آینده نگری 
بود، باید دست کم شش ماه پیش به  پایان 
می رسید«. وی با بیان اینکه پیمانکار این 
پروژه در یک مقطع کار را رها کرد، افزود: 
»بعد از آن، شهرداری کرمان اجرای کار را 
برعهده گرفت و برخی اشکالات اساسی در 

زمینۀ طراحی این پروژه را اصلاح کرد«.
در  بدانند  باید  »مردم  داد:  ادامه  وی 
قرارداد اولیۀ پیمانکار، در این میدان، حتی 
درحالی  که  بود،  نشده  دیده  هم  آب نما 
شهرداری  در  ما  خوب  همکاران  کمک  با 
پیشینه  با  متناسب  ایشان،  مشاوران  و 
و  طراحی  میدان،  این  تاریخی  بافت  و 
فضاسازی جدید اجرا شد«. وی بیان کرد: 
»برنامه ریزی شهرداری کرمان درخصوص 
میدان تنها به ساخت فضای سبز محدود 
نبوده بلکه همزمان برای زیست شبانۀ آن 
کرمان  شهردار  است«.  کرده  برنامه ریزی 
افزود: »میدان غذایی که در حال راه اندازی 
در این محیط است، برای تفریح، شادابی و 
نشاط خانواده هاست و امیدواریم با استقبال 

مردم از این طرح و حضور بیشتر خانواده ها 
و  زنده  فضای  کرمان  مکان، شهر  این  در 
عمومی شاداب تری را تجربه کند و امنیت 
بشود«.  پیش  از  بهتر  نیز  محدوده  این 
شعرباف تبریزی گفت: »این میدان تاریخی 
و  رویدادها  برگزاری  برای  مکان  بهترین 
دیگر  بتوانیم  امیدواریم  و  جشن هاست 
به زودی  را  تاریخی  بافت  این  حلقه های 

اجرا کنیم«.
نورپردازی  از  وی  کرنا،  گزارش  به 
مطلوب بازار و خیابان شهید تجلی به عنوان 
بخش  این  که  کرد  یاد  خوبی  اتفاقات 
نامطلوب  وضعیت  از  را  شهر  از  تاریخی 
تصویری  گردشگران  ذهن  در  و  درآورده 

خوب به  یادگار خواهد گذاشت.
»کارهای  کرد:  تاکید  کرمان  شهردار 
با سرعت  باید  این محدوده  در  باقی مانده 

بیشتری پیش برود«.
اظهار کرد: »این میدان  وی همچنین 
در  و  است  کرمان  شهر  ویترین  تاریخی، 
حافظۀ خود روایت های بی شماری دارد که 

از آن جمله می توان به برگزاری مسابقات 
چوگان در این میدان اشاره کرد«.

وی ادامه داد: »به عنوان شهردار کرمان 
از همۀ مردم و کسبه محل به دلیل تاخیری 
که در اجرای این پروژه رخ داد، عذرخواهی 
این  به  رسیدگی  معتقدم  و  می کنم 
این ها صورت  از  پیش  باید خیلی  میدان، 

می گرفت«.
اجرای  از  همچنین،  شعرباف تبریزی 
طرح هایی در بازار و محور قلعه محمود در 
آینده نزدیک خبر داد و اظهار کرد: »برای 
پنج،  منطقه  شهرداری  بیشتر  فعالیت 
فضای مناسب در حال آماده سازی است«. 
وی افزود: »بازار قلعه  محمود با رویدادهایی 
که در آن برگزار می شود و کالبد مناسبی 
که دارد، می تواند دوباره فضا و حال وهوای 
یک بازار خوب و اصیل را به شهر کرمان 
بازگرداند«. شهردار کرمان همچنین بیان 
کرد: »اصرار داریم هرچه سریع تر وضعیت 
پایان  به  هم  ساروج پارس  پروژۀ  کارگاهی 

برسد و در خدمت مردم قرار گیرد«. 

شماره 813 /چهارشنبه - 17 خردادماه 1402 2

2

استاندار کرمان:
دانشگاه باید فوری به نیازهای 

صنعت پاسخ دهد
دانشگاه  معطل  نمی تواند  »صنعت  اقتصاد:  گروه 
اظهار  مطلب،  این  بیان  با  کرمان  استاندار  شود«، 
و  بیاورد  کنار صنعت  در  را  باید خود  کرد: »دانشگاه 
در  چون  دهد،  پاسخ  آن ها  نیازهای  به  آنی  و  فوری 
با  را  خود  نیاز  است  مجبور  صنعت  این صورت  غیر 
بر  تاکید  با  فداکار  تامین کند«. محمدمهدی  واردات 
باید  »دانشگاه  افزود:  متوقف شود،  نباید  تولید  اینکه 
به اندازه ای فعال و همراه صنعت باشد که سریع تر از 

واردات، نیاز صنایع را پاسخ دهد«.
کرمان،  استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
ملی  رویداد  سومین  اختتامیه  در  خردادماه   11 وی 
»عصر امید« در دانشگاه آزاد اسلامی واحد سیرجان 
بیان کرد: »دانشگاه آزاد سیرجان در رابطه با فناوری و 
ارتباط با شرکت ها، اقدامات موثری داشته است «. وی 
با بیان اینکه برگزاری چنین رویدادها و نمایشگاه هایی 
باید منجر به قرارداد و تولید محصول شود، گفت: »در 
ضرورت حرکت دانشگاه در کنار صنعت شکی نیست«.

از  دیگری  بخش  در  همچنین  کرمان  استاندار 
تولید  فناورانۀ  محصولات  معرفی  خود،  سخنان 
یادآور شد:  و  دانست  مهم  را  دانش بنیان  شرکت های 
»معرفی شرکت های دانش بنیان و ظرفیت های فناورانۀ 

به وجود آمده، مهم تر از اصل فناوری است«.
جهش  قانون  ظرفیت  از  استفاده  به  اشاره  با  وی 
مجموعه های  »با  گفت:  دانش بنیان  حوزۀ  در  تولید 
فولادی و مس قرار گذاشتیم که از محصولات تولید 

داخل خرید کنند«. 

۱۶ تا ۱۹ خردادماه؛
دومین نمایشگاه انجمن صنایع دستی 

کرمان برگزار می شود
گروه جامعه: دومین نمایشگاه انجمن صنایع دستی 
استان با حضور 40 هنرمند صنایع دستی در محل هتل 
پارس کرمان برگزار می شود. کاظم حسین زاده، معاون 
صنایع دستی استان کرمان با بیان این که این نمایشگاه 
1۶ تا 1۹ خردادماه دایر است، گفت که قرار است برای 
معرفی ظرفیت های صنایع دستی کرمان، در طول سال 
نمایشگاه هایی در سطح استان برگزار شود که شهرهای 
سیرجان، راور، قلعه گنج، شهربابک و کرمان در اولویت 
هستند. به گزارش ایسنا کرمان، وی با اشاره به اینکه 
و  بازرگانی  اتاق  با همکاری شهرداری،  نمایشگاه  این 
»استان  کرد:  اظهار  می شود،  برپا  میراث فرهنگی 
کرمان در زمینۀ صنایع دستی حرف زیادی برای گفتن 
گلیم  جهانی  شهر  عنوان  به  سیرجان  ثبت  که  دارد 
شیریکی پیچ، کرمان شهر ملی صنایع دستی، قلعه گنج 
شهر ملی حصیربافی، شهربابک شهرملی سنگ فیروزه 

و راور شهر ملی قالی دلیلی بر این ادعا است«.
حسین زاده خاطرنشان کرد: »از علاقمندان دعوت 
می شود از این نمایشگاه که از ساعت 18 تا 20 برگزار 

می شود، دیدن کنند«. 

رئیس کل دادگستری استان کرمان 
تاکید کرد؛

از فعالیت مسافربرهای شخصی 
غیرمجاز جلوگیری  شود

استان کرمان  دادگستری  رئیس کل  گروه جامعه: 
از پیگیری ویژۀ دستگاه قضایی برای رفع آسیب ها و 
مشکلات مربوط به حوزۀ حمل ونقل مسافر خبر داد و 
گفت که باید از فعالیت افرادی که به صورت غیرمجاز 
مسافر  جا به جایی  به  اقدام  شخصی  خودرو های  با  و 

می کنند، جلوگیری شود.
حمیدی  ابراهیم  والمسلمین  حجت الاسلام 
شرکت های  قالب  در  رانندگان  »فعالیت  شد:  یادآور 
در  مسافران،  سفر  امنیت  تامین  ضمن  مسافربری 
حوزه های اجتماعی و امنیتی نیز بسیار حائز اهمیت 
است و فعالیت خودرو های شخصی فاقد مجوز در این 
حوزه، نظم و مقررات اجتماعی و امنیتی را خدشه دار 

می کند«.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان کرمان، وی در 
دیدار با اعضای انجمن صنفی کارفرمایی شرکت ها و 
موسسات مسافربری بیان کرد: »مشکلات و آسیب های 
حوزۀ حمل ونقل مسافر با مسئولیت معاونت اجتماعی 
و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان کرمان 
و بنا به درخواست انجمن صنفی کارفرمایی شرکت ها 
و موسسات مسافربری، با دعوت از دستگاه های مربوطه 

پیگیری می شود«.
اقشار  جزو  راننده  »قشر  داد:  ادامه  حمیدی 
کوچک ترین  که  می روند  شمار  به  جامعه  زحمتکش 
خللی در کار آن ها در حوزه های مسافربری و کالایی، 
اقتصاد جامعه را تحت تاثیر قرار می دهد و از این رو 
باید ضمن حمایت از فعالیت های قانونمند رانندگان، از 
فعالیت افرادی که به صورت غیرمجاز و با خودرو های 
شخصی اقدام به جا به جایی مسافر می کنند، جلوگیری 
شود«. وی با اشاره به توجه به کیفیت سفر مسافران 
شرکت های  در  فعال  و  قانونمند  رانندگان  سوی  از 
شرکت های  یقین،  »به  کرد:  اضافه  مسافربری 
فرد،  یک  سفر  مختلف  ابعاد  به  توجه  با  مسافربری 
ازجمله بیمه مسافر، سلامت خودرو، کیفیت رانندگی، 
امنیت سفر و ... اقدام به جابه جایی مسافر می کنند و 
این موارد در مسافربر های شخصی کمتر مورد توجه 

قرار می گیرد«.
بر  تاکید  با  کرمان  استان  دادگستری  کل  رئیس 
خدمات  از  مردم  استفادۀ  به منظور  فرهنگ سازی 
که  بدانند  باید  »مردم  افزود:  مسافربری،  شرکت های 
در صورت استفاده از خدمات این شرکت ها سفر امن و 

راحت تری در پیش دارند«. 

رئیس اتاق کرمان مطرح کرد
بازار صنایع دستی باید صادراتی شود

بازار  که  گفت  کرمان  اتاق  رئیس  اقتصاد:  گروه 
به  باید  و  شده  اشباع  کشور  داخل  در  صنایع دستی 

دنبال صادرات این هنر باشیم.
بازار  این  که  بر  تاکید  با  طبیب زاده  سیدمهدی 
از  است،  شده  محدود  کشور  داخل  به  صنایع دستی 
انجام تحقیقات و مطالعات بازار و بازاریابی صنایع دستی 
»اتاق  افزود:  و  داد  خبر  کرمان  اتاق  توسط  استان 
را  صنایع دستی  بازار  موضوع  خود  سهم  به  بازرگانی 
به عنوان اصلی ترین بحث در این حوزه دنبال می کند«.

در  خردادماه   1۶ وی  کرمان،  فارس  گزارش  به 
هتل  محل  در  صنایع دستی  نمایشگاه  افتتاح  حاشیۀ 
صادرات  »با  کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  پارس 
صنایع دستی می توانیم این همه هنر، فرهنگ و توانایی 
هنرمندان را به تمدن ها و سبک زندگی  خارجی ها وارد 

کنیم«.
بازرگانی  »اتاق  داد:  ادامه  کرمان  اتاق  رئیس 
بازاریابی  و  بازار  مطالعات  و  تحقیقات  همچنین 
زیرا  می دهد  انجام  را  کرمان  استان  صنایع دستی 
اشباع شده و دیگر جواب  این بخش  بازار داخلی در 

نمی دهد و حتما باید به صادرات بپردازیم«.
را  مطالبه  این  باید  »رسانه ها  شد:  یادآور  وی 
سایر  و  فرهنگی  میراث  صمت،  بازرگانی،  اتاق  از 
به ویژه  بازار  دنبال  به  تا  باشند  دست اندرکاران داشته 

بازار خارجی برای صنایع دستی باشند«.
طبیب زاده با یادآوری این موضوع که صنایع دستی 
»اگر  گفت:  است،  شده  محدود  کشور  داخل  به 
کند،  پیدا  راه  بازارهای جهانی  به  ایران  صنایع دستی 
این عشق، علاقه و تمدن ایرانی می تواند به خارج از 

کشور صادر شود«.

خبر خبر

پورابراهیمی مطرح کرد؛
مصوبۀ الحاق صندوق بازنشستگی مس را لغو می کنیم

میدان ارگ باید به گلبازخان متصل شود 
در مراسم بهره برداری از پروژۀ میدان ارگ مطرح شد

آب  انتقال  طرح  اقتصاد:  گروه 
و  کرمان  شهرهای  به  خلیج فارس 
حالت  خوشبینانه ترین  در  رفسنجان 
بهره برداری  به  سال  پایان  تا  ممکن 
بودن  پیش  در  به  توجه  با  و  می رسد 
گرمتر  می شود  پیش بینی  که  تابستانی 
هزار  کرمان  شهر  باشد،  گذشته  سال  از 
و  دارد  آب  کمبود  ثانیه  بر  لیتر   ۳00 و 
به گفتۀ مدیرعامل شرکت آب  و فاضلاب 
چاه هایی  تجهیز  و  حفر  کرمان،  استان 
که برای رفع تنش آبی برنامه ریزی شده 
است، تاکنون 70 درصد پیشرفت فیزیکی 
داشته و اجرای کامل آن، نیازمند تامین 

اعتبار است. 
علیرضا عبدیان با اشاره به اینکه امسال 
آب  قطعی  و  کمبود  به  منجر  آبی  تنش 

شهر  در  آب  »کمبود  گفت:  می شود، 
هوا،  دمای  افزایش  به  توجه  با  کرمان 
گرمای تابستان و افتتاح نشدن طرح های 

انتقال آب پیش بینی می شود«.
وی کمبود آب در شهر کرمان را هزار 
افزود:  و  کرد  بیان  ثانیه  بر  لیتر   ۳00 و 
»در اوج مصرف، نیاز آبی کرمان ۳ هزار و 
۳5۳ لیتر بر ثانیه است و برای رفع تنش 
آبی در شهر کرمان حفر و تجهیز 8 حلقه 
چاه برنامه ریزی شده و تاکنون 70 درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته که اجرای کامل 

آن، نیازمند تامین اعتبار است«.
کرمان  استان  آبفای  مدیرعامل   
میلیون   ۳0 این که  وجود  »با  کرد:  بیان 
آب  انتقال  طرح  از  آب  مترمکعب 
شهر های  به  سرچشمه،  به  خلیج فارس 

شده  داده  اختصاص  رفسنجان  و  کرمان 
فیزیکی  پیشرفت  طرح  این  اما  است، 
کندی دارد و انتظار می رود تا پایان سال 

به بهره برداری برسد«.
انجام شده  به تلاش های  اشاره  با  وی 
کرمان،  استان  در  آبی  تنش  رفع  برای 
رفع  برای  که  »طرح هایی  شد:  یادآور 
تنش آبی در شهر های کرمان، رفسنجان، 
است،  اجرا  در حال  بم  و  زرند  سیرجان، 
پایان  به  لازم  اعتبار  تامین  صورت  در 

می رسند«.
جوان  خبرنگاران  باشگاه  گزارش  به 
فاضلاب  و  آب  مدیر  فروغی،  کرمان، 
شهرستان کرمان نیز از بهره برداری طرح 
انتقال آب خلیج فارس به سرچشمه تا دهه 

فجر امسال خبر داد. 

کمبود آب در تابستان جدی است
عملیات انتقال آب خلیج فارس به کرمان کند است؛

آگهی فقدان سند مالکیت
شماره  محمد  فرزند  آبادي  صوفي  عیسي  /  آقای 
شناسنامه 27۳ تاریخ تولد 1۳25/7/27 صادره از بم دارای 
شماره ملی ۳1107۹5744 مالک ششدانگ پلاک 55۶ 
فرعی از 12 اصلی واقع در بخش4کرمان موضوع سند 
مالکیت المثني بشماره چاپی 70۹82۶ سری ج سال ۹4 
با شماره دفتر الکترونیکی 1۳۹۶20۳1۹007011258 
ثبت گردیده است. ضمن تسلیم دو برگ استشهاد محلی 
تصدیق امضا شده مدعی است سند مالکیت پلاک مزبور 
بعلت نامعلوم مفقود و در خواست سند مالکیت المثنی 
نموده لذا باستناد اصلاح تبصره یک اصلاحی ماده 120 
آئین نامه قانون مراتب در یک نوبت در تاریخ مندرج در 
ذیل آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک فوق الذکر با وجود سند مالکیت نزد خود 
می باشد ظرف مدت 10 روز پس از انتشار آگهی به اداره 
ثبت شهرستان کرمان مراجعه و اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نمایند در 
غیر اینصورت پس از مدت مذکور نسبت به صدور سند 

مالکیت المثنی اقدام خواهد شد.
تاریخ انتشار:20 /۳  /1402

اصغر نارويي
رئيس ثبت اسناد و املاك منطقه 1 كرمان


